
 

 

Z Á P I S N I C A 

zo šiesteho plánovaného rokovania MsZ v Turzovke, konaného  

dňa 16. 12. 2021 na Mestskom úrade v Turzovke 
 

 

 

P R Í T O M N Í  : 
 

1. MUDr. Jozef  BAJCAR 

2. MUDr. Viera  BELKOVÁ 

3. JUDr. Martin  BIRKA 

4. Ing. Jozefa  DLHOPOLČEKOVÁ 

5. Marián  CHUDEJ 

6. Ladislav  KADURA 

7. Mgr. Kamil  KOBOLKA 

8. Mgr. Štefan  KOMPÁNEK 

9. Ing. Jana  MAJTANOVÁ 

10. Ing. Martin  MRAVEC 

11. PaedDr. Eleonóra RUDINSKÁ 
 

 

JUDr. Ľubomír  GOLIS,  primátor mesta 

JUDr. František  MRAVEC,  prednosta MsÚ 

Emília  LUČANOVÁ,  hlavná kontrolórka 

Terézia  REPČÍKOVÁ,  vedúca úseku ekonomického MsÚ 

Mgr. Agáta  MACHOVČÁKOVÁ,  vedúca úseku kultúry MsÚ 

Ing. Ján  ČERVENÍK,  vedúci úseku výstavby MsÚ 

Rudolf  ŠOBICH,  riaditeľ MPS 

Mgr. Rastislav  BAKAJSA,  riaditeľ Spojenej školy 

 

Tomáš  ŽÁK,  MsÚ 

Mgr. Ján  SCHŰTZ,  TVT 

Darina  JEŽÍKOVÁ,  MsÚ 

Helena  STAŠKOVANOVÁ,  MsÚ 

Mgr. Anna  HRTÚSOVÁ,  MsÚ 
 

 

          Rokovanie  Mestského  zastupiteľstva  v Turzovke  otvoril  primátor mesta  p. JUDr. 

Ľubomír Golis. V úvode privítal na zasadnutí  prítomných poslancov.  Konštatoval,  že je 

prítomných 10 poslancov a zastupiteľstvo je schopné uznášať sa.  
 

 

 

AD 2/  Schválenie programu rokovania, voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 

            zápisnice 

            V tomto bode primátor mesta predložil na schválenie program rokovania, ktorý bol 

doručený elektronicky všetkým poslancom na pozvánke a tvorí prílohu zápisnice. 
                      

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 131 
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Program rokovania: 
 

1. Otvorenie rokovania 
2. Schválenie programu rokovania mestského zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, voľba 

volebnej komisie, určenie overovateľov zápisnice,  určenie zapisovateľky zápisnice 

3. Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ 

4. Konsolidovaná výročná správa a správa z auditu konsolidovanej účtovnej závierky za rok 
2020 

5. Stanovisko HK k návrhu zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2021 

6. Návrh VI. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2021 a jeho príspevkových a rozpočtových 
organizácií 

7. Stanovisko HK k návrhu rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 

8. Návrh rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 a jeho príspevkových a rozpočtových 
organizácií 

9. Návrh novelizácie č. 2/2021 Všeobecno záväzného nariadenia mesta Turzovky č. 3/2020 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území mesta Turzovka 

10. Návrh novelizácie č. 1/2021 Všeobecno záväzného nariadenia mesta Turzovky č. 1/2020 
o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

11. Návrh novelizácie č.1/2021 Všeobecne záväzného nariadenia č.4/2020 o určení výšky dotácie 

na prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a školských 
zariadení so sídlom na území mesta Turzovka  

12. Nakladanie s majetkom mesta 

13. Návrh na schválenie projektovej žiadosti „Viacúčelová športová hala v meste Turzovka“ 

14. Harmonogram zasadnutí MsZ na rok 2022  
15. Správy z rokovaní komisií MsZ 

16. Správa HK o vykonaných kontrolách za obdobie od posledného rokovania MsZ 

17. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK mesta Turzovka na I. polrok 2022 
18. Interpelácie poslancov MsZ 

19. Rôzne 

20. Záver 
 

 

       Primátor  mesta  predložil  zloženie  návrhovej  komisie: Ing. Jana MAJTANOVÁ, 

PaedDr. Eleonóra RUDINSKÁ a JUDr. Martin BIRKA 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 132 
 

 

     Primátor  mesta  určil  overovateľov  zápisnice: MUDr. Jozef BAJCAR, Marián 

CHUDEJ,  ako aj  zapisovateľa:  Helena  Staškovanová  
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 133 
 

 

AD 3/  Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ 

            Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu zápisnice. 
    
Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 134 
 

 

AD 4/   Konsolidovaná výročná správa a správa z auditu konsolidovanej účtovnej 

 závierky za rok 2020 

             Predmetné správy boli vypracované písomne, doručené elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvoria prílohu tejto zápisnice. 
    
Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 135 
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AD 5/   Stanovisko HK k návrhu zmeny rozpočtu Mesta Turzovka na rok 2021 

             Predmetné stanovisko bolo vypracované písomne, doručené elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu tejto zápisnice. 
    
Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 136 
 

O 10.12 hod. prišiel poslanec Ing. Martin Mravec – celkom prítomných 11 poslancov 
 

AD 6/    Návrh VI. zmeny rozpočtu Mesta Turzovka na rok 2021 a jeho príspevkových a 

              rozpočtových organizácií 

              Predmetné materiály boli vypracované písomne, doručené elektronicky všetkým 

poslancom na rokovanie finančnej komisie  a tvoria prílohu tejto zápisnice. 

p. Repčíková – uviedla predmetný bod rokovania 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 137 
 

 

AD 7/  Stanovisko HK k návrhu  rozpočtu Mesta Turzovka na rok 2022 

            Predmetné stanovisko bolo vypracované písomne, doručené elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu tejto zápisnice. 
    
Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 138 
 

 

AD 8/    Návrh rozpočtu Mesta Turzovka na rok 2022 a jeho príspevkových a 

              rozpočtových organizácií 

              Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom na rokovanie finančnej komisie  a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. primátor – uviedol predmetný bod rokovania 

p. Repčíková – informovala o spôsobe zostavovania návrhu rozpočtu v príjmovej a výdavkovej  

                          časti 

p. primátor – informoval o prípravách a zabezpečovaní akcií Mesta vyplývajúcich z návrhu  

                      rozpočtu Mesta 

                   – návrh rozpočtu bol zverejnený, bol prerokovaný na finančnej komisií 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 139 
 

 

AD 9/   Návrh novelizácie č. 2/2021 Všeobecno záväzného nariadenia mesta Turzovky  

             č. 3/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území mesta Turzovka 

             Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. prednosta – informoval o zmenách v predmetnej novelizácií 

p. Kobolka – zaujíma sa, či máme prepočty nákladov, poslanci by mali mať prehľadnú tabuľku  

                      nákladov 

                   – mal by sa zmeniť hmotnostný limit 

                   – určite nebude súhlasiť s určením 50  % zo základného poplatky na náklady 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Kobolka – na komisií to nebolo dostatočne vysvetlené 

                   – treba umožniť občanom možnosť frekvencie vývozov 

p. Mravec – informoval o rokovaní komisie, kde prerokovali predmetný návrh novelizácie VZN 

p. Kompánek – novelizácie VZN je diskriminačná voči ľuďom 

                       – aký je rozdiel medzi množstevným a paušálnym poplatkom 

                       – poukazuje na neporiadok na zbernom dvore 

Odpovedal ihneď p. primátor 
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p. Kompánek – paušálny systém znamená, že platíme stále rovnako a množstevný systém keď 

                         prekročím limit doplatím a keď ušetrím malo by sa vrátiť 

                      – ľudí ideme potrestať tým, že im nevrátime ušetrené peniaze 

p. Kobolka – tabuľka vývozov na stránke mesta je nedostatočná 

                   – či mesto má informáciu o množstve separovaného odpadu od občanov 

                   – treba dať na stôl informáciu o skutočných nákladoch 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Rudinská – bolo by dobre povedať ako to prakticky funguje, aby si občania  mohli toto  

                       pozrieť na stránke mesta, koľko už majú vyvezeného odpadu 

p. Kobolka – prečo nemôžeme občanom zvoliť si frekvenciu vývozov 

p. Šobich – informoval o systému zvozu komunálneho odpadu a hlavne o evidencií množstva 

                   odvezeného odpadu 

                – ďalej informoval o zvoze separovaných odpadov 

                – vysvetlil, že MPS robí vyúčtovanie nákladov  

p. Dlhopolčeková – celé rokovanie komisie nebolo v TVT 

                             – novelizácia bola urobená v prospech občanov a je to spravodlivé riešenie 

                             – je pekné, že každý občan triedi odpady 

p. Majtanová – chce vyjadriť úctu vedeniu za spracovaný systém, ktorý je dobrý a spravodlivý 

                      – poďakovala všetkým pracovníkom MPS 

                      – nepáči sa jej, že p. Kobolka mieša komunálny odpad so separovaným zložkami 

                      – Turzovka patrí medzi mesta a obce, ktorá má dobrý systém 

p. Mravec – čo sa týka tabuľky na web stránke Mesta, mohla by byť lepšia, ale dá sa tam zistiť  

                    množstvo odvezeného komunálneho odpadu 

p. Chudej – triedenie odpadu je veľmi dobrý spôsob naši občania sa naučili separovať 

                 – nevidí žiadnu chybu v novom nariadení 

p. Kobolka – absolútne nie je proti takémuto zberu odpadov 

                  – evidencia separovaného odpadu vôbec nie je na škodu 

                  – veta uvedená v návrhu novelizácie je zmätočná – aký je hmotnostný limit  

                      a z ktorého roku, čo to znamená najviac 50 %, teda či aj menej 

                   – je škoda, že toto riešime až teraz v decembri, mohli sme to riešiť už v júni 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Rudinská – treba poďakovať aj bývalému vedeniu mesta, lebo naozaj motivačne pristúpili  

                       k separovaniu 

                    – vyzvala občanov, aby sa zaujímali o veci verejné 

p. Kobolka – poplatok musí byť presne určený 

                  – definícia poplatku nie je v súlade so zákonom 

p. prednosta – vysvetlil, aké sú údaje, zverejnené v tabuľke zvozov na web stránke, ktoré sa 

                        aktualizujú mesačne 

p. Kompánek – porovnal poplatok občana Turzovky a Čadce 

p. Kobolka – to čo povedal p. prednosta je totálny nezmysel 

                   – tabuľky sa dajú nahadzovať vždy pri vývoze 

p. Rudinská – chce sa pýtať, či tu máme konkrétny návrh od poslancov, čo sa týka návrhu 

                       na uznesenie 

p. Dlhopolčeková – informovala, ako ušetrila na platbách za odvoz komunálnych odpadov 

                             – celá táto debata je ako hľadať ihlu v kope sena 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 140 
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AD 10/  Návrh novelizácie č. 1/2021 Všeobecno záväzného nariadenia mesta Turzovky 

              č. 1/2020 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

              Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania, že sa jedna o zľavu v nedostupných lokalitách 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 141 
 

 

AD 11/   Návrh novelizácie č. 1/2021 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Turzovky 

               č. 4/2020 o určení dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej 

               školy, dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území mesta 

               Turzovka 
 

                Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 142 
 

 

PRESTÁVKA  od 12.15 hod. do 12.30 hod. 
 

 

O 12.25 hod. odišiel poslanec Mgr. Kamil Kobolka – celkom prítomných 10 poslancov 
 

 

AD 12/   Nakladanie s majetkom mesta 

               Predmetné návrhy boli vypracovaný písomne, doručené elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvoria prílohu tejto zápisnice. 

p. Hrtúsová – uviedla jednotlivo všetky predložené návrhy 
 

 BNV zánik kúpnej zmluvy + RUŠÍ Uznesenie MsZ č. 110 – 14/10 – 2021 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 143 

 Odpredaj pozemku – Ing. Edita Šmahajčíková a Roland Šmahajčík 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 144 

 Odpredaj pozemkov – Botur, s.r.o. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 145 

 Odpredaj novovytvorenej parcely – Anna Husáková  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 146 

 Procedurálny návrh poslanca MsZ p. JUDr. Martina Birku – nie odpredaj pozemkov 

ale dlhodobý prenájom – MO SRZ Turzovka 

p. Birka – dáva procedurálny návrh, aby tieto pozemky neboli dané na odpredaj ale na dlhodobý 

                prenájom, cenu môžeme stanoviť na základe osobitného zreteľa 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Dlhopolčeková – súhlasí s p. primátorom, pretože sa jedno o dlhodobú činnosť rybárov 

p. Chudej – rybníky stavalo Mesto a už vtedy sa uvažovalo, že budú patriť rybárom, bolo by 

                   škoda, keby to nepatrilo rybárom 

p. Birka – nie je proti tomu, aby to rybári využívali 

              – ako poslancovi mu ide o to, aby Mesto neprišlo o 24.000,-€ 

p. Kompánek – takisto by bol rád, keby to ostalo ako mestský majetok 

p. Chudej – keď to bude patriť mestu, tak rybári nedostanú žiadnu dotáciu 

p. Dlhpolčeková – poznamenáva, ako eo je s vlastníctvom uvedených pozemkov, v súvislosti 

                          s Urbárom 

                       – je za to, aby sa to dalo rybárom, nakoľko je to naozaj veľmi prospešná činnosť 
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p. primátor – dal hlasovať o procedurálnom návrhu p. Birku 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 147 
 

 Návrhová komisia predložila na hlasovanie Odpredaj 9 pozemkov – MO SRZ 

Turzovka, v zmysle predloženého Návrhu na uznesenie 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 147/A 
 

 Trvalú prebytočnosť pozemkov+Zámer nakladania s majetkom – Ing.Martin Veselka 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 148 
 

 Zriadenie budúceho vecného bremena – Michal Rezníček 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 149 
 

 Doplnenie uznesenia MsZ č. 114 – 14/10 – 2021 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 150 
 

 Dočasnú prebytočnosť časti pozemku + Zámer nakladania s majetkom mesta – 

PACKETA SLOVAKIA, s.r.o. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 151 
 

 Budúci odpredaj časti pozemku, ktorého vlastníkom je p. Hermína Bogdanová 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 152 
 

 Zriadenie budúceho odplatného vecného bremena v rámci stavby „Turzovka, 

rozšírenie splaškovej kanalizácie a vodovodu“ - ŽSK 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 153 
 

 RUŠÍ bod 7d/ v časti A/ Uznesenia č.: 27–12/3–2021 +  

SCHVAĽUJE odkúpenie pozemkov pod cyklochodníkom – Katarína Vilčeková 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 154 
 

 RUŠÍ bod 6/ v časti A/ Uznesenia č.: 32 – 12/3 – 2021 + 

SCHVAĽUJE odkúpenie pozemkov – Ján Kopičár 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 155 
 

 RUŠÍ bod 2/ v časti A/ Uznesenia č.: 30 – 12/3 – 2021 +  

SCHVAĽUJE uzavretie Zmlúv o nájme na pozemky – Anna Čuboňová 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 155/A 
 

 

 

AD 13/    Návrh na schválenie projektovej žiadosti „Viacúčelová športová hala v meste 

                Turzovka 

                Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. primátor – uviedol predmetný bod rokovania 

p. Mravec – chce sa opýtať, či je možné zosúladiť dva projekty – vodozádržné opatrenia, ktoré  

                    už sú v rozpočte a tento nový projekt 

Odpovedal ihneď p. primátor 
 

Výsledky hlasovaní viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 156 
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AD 14/    Harmonogram zasadnutí MsZ na rok 2022 a ich nosná problematika 

                Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. zástupkyňa – uviedla predmetný bod rokovania 
 

Výsledky hlasovaní viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 157 
 

 

AD 15/  Správy z rokovaní komisií MsZ 

              Zápisnice z rokovaní komisií boli vypracované písomne, doručené elektronicky 

všetkým poslancom a tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 

 Zápisnica z rokovania Komisie finančnej a správy majetku mesta 

 Zápisnica z rokovania Komisie ŽP, dopravy, výstavby a ÚP 
           

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 158 
           

 

AD 16/  Správa HK o vykonaných kontrolách za obdobie od posledného rokovania MsZ 

              Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu tejto zápisnice. 
             

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 159 
 

 

AD 17/  Návrh plánu kontrolnej činnosti HK mesta Turzovka na I. polrok 2022 

              Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. Kompánek – do plánu činnosti je daná kontrola, ktorú povinnosť ukladá zákon 
             

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 160 
 

 

AD 18/  Interpelácie poslancov MsZ 
 

p. Kompánek – má interpelácie na hlavnú kontrolórku: 

 Porušenie uznesenia MsZ o začiatku konania rokovaní 

 Požiadal o zaslanie výsledkov finančných kontrol v organizáciách, ktorým boli 

z rozpočtu Mesta 
Obe interpelácie odovzdal po skončení rokovania MsZ, tieto boli doručené  

p. Lučanovej, HK a kópie tvoria prílohu zápisnice 

                      – rozsah kontrol určuje zákon 
p. Lučanová – poverenie na vykonanie kontrol jej môže uložiť MsZ 

                     – nebráni sa kontrolám                        

p. Dlhpolčeková – keď organizácia dostane dotáciu, tak sa uzatvára zmluva, kde je presne vymedzené 

                              na čo môžu byť využité financie a pri zúčtovaní sa to presne zapíše 
p. Kadura – poďakoval vedeniu mesta a Ing. Červeníkovi za oplotenie areálu pri škole 

                 – do budúco ročného rozpočtu odporúča zaradiť rekonštrukciu miestnych komunikácií 

                    v Hlinenenom 
p. Majtanová – zaujíma sa v akom štádiu je úprava miestnej komunikácie – uličiek –  

                         na Vyšnom Konci – upadnutá cesta pri trafostanici 

Odpovedal ihneď p. Červeník 

p. Majtanová – poďakovala vedeniu mesta aj úseku výstavby 
                      – výjazd ku p. Ľuptákovi – či by sa nedali položiť panely 

                      – zrkadla na Bukovine 

Odpovedal ihneď p. primátor a p. Šobich 
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p. Chudej – požiadal o úpravu cesty pri škole v Závodí, čo už je aj spravené, avšak bolo mu vynadané 

                 – bolo by dobre vyzvať ľudí, aby nestali na parkovisku, keď sa bude robiť zimná údržba 

Odpovedal ihneď p. primátor 
p. Kompánek – pravá strana chodníka na moste do Hlineného – položený obrubník je poškodený 

                       – výzva na Povodie Váhu na kontrolu brehov tokov 

Odpovedal ihneď p. primátor 
p. Rudinská – predložila žiadosť p. Šamajovej – nemá prístup do obchodu 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Birka – na MPS – či by nebola možná oprava kanálu pri plote u p. Michalisku, ktorý padá 

              – požiadal o doplnenie svetiel do osady u Gajdičiarov 
              – či by bolo možné zabezpečiť odstránenie letákov z autobusových zastávok 

p. primátor – citoval z listu od p. Vilčeka z Predmiera, ktorý poďakoval Mestu za úpravu prístupovej  

                      cesty 
p. Kadura – na MPS – pri oprave verejného osvetlenia vyrezať krovie 

                 – opravované zábradlie na moste – bolo by potrebné doplniť ešte jednu radu 

p. Majtanová – osvetlenie u Letavaya 
 

 

 

 

AD 19/  Rôzne 
 

p. Bakajsa – poďakoval všetkým, ktorí sa pričinili o to, že Spojená škola funguje tak ako  

                     funguje 

                  – poďakoval vedeniu Mesta, Rade školy, žiakom školy, rodičom za trpezlivosť, 

                     všetkým zamestnancom školy – pedagogickým aj nepedagogickým 

                  – všetkým poprial pokojné a požehnané sviatky, šťastný a zdravý nový rok, aby 

                     sme sa vzájomne rešpektovali 

p. primátor – poďakoval riaditeľovi p. Bakajsovi aj všetkým zamestnancom Spojenej školy 

                   – vysvetlil, ako je to s výjazdovým očkovaním 

                   – cena tepla – centrálne vykurovanie v meste sa meniť nebude 

                    – Daň z nehnuteľnosti sa taktiež meniť nebude 

                    – čaká nás ťažký rok 

                    – poďakoval všetkým zamestnancom Mestského úradu aj príspevkových  

                       organizácií  

                    – poďakoval aj poslancom Mestského zastupiteľstva za spoluprácu 

                    – poprial spoluobčanom príjemné prežitie Vianočných sviatkov a veľa zdravia 

                       do nového roku 

p. Majtanová – chce poďakovať hlavnej kontrolórke za je prácu počas celého roka 

                      – navrhuje odmenu hlavnej kontrolórke vo výške 20 % 

p. primátor – podporuje návrh p. Majtanovej – schváliť odmenu hlavnej kontrolórke 

p. Majtanová – predložila návrh na schválenie odmeny hlavnej kontrolórke 
             

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 161 
 

p. Majtanová – poďakovala vedeniu mesta a vedúcim úsekom Mestského úradu 

                      – poďakovala aj všetkým občanom, zamestnancom Združenia TKO Semeteš 

                      – tiež želá pokojné Vianočné sviatky a všetko dobre do Nového roku 
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AD  20/  Záver 
         
               Nakoľko program rokovania MsZ bol vyčerpaný,  primátor mesta poďakoval všetkým 

poslancom za účasť a rokovanie MsZ ukončil.  
 

 

 

 

Prílohou zápisnice je Index zvuku + Výsledky hlasovaní zaznamenané systémom H.E.R. 
 

 

 

 

 

 

 

Prednosta MsÚ      Primátor mesta 

JUDr. František  MRAVEC, v.r.    JUDr. Ľubomír  GOLIS, v.r. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala:  Helena Staškovanová,  pracovníčka MsÚ 
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